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Vyhlásili jsme 4 výherce 
soutěže CHCETE BÝT 
TISÍCIONÁŘEM
V létě jsme si pro Vás připravili spotřebitelskou soutěž 
o 40 000 Kč v našich dárkových poukazech. Za nákup 
v jakékoliv hodnotě jste na hrací karty tipovali správné 
odpovědi na 4 otázky. Z tipů na hracích kartách, které se 
co nejvíce přiblížily správným odpovědím, byl náhodným 
výběrem každých 14 dnů vybrán 1 výherce dárkových 
poukazů v hodnotě 10 000 Kč. 

Stalo se v Géčku

CHCETE ZNÁT SPRÁVNÉ ODPOVĚDI?
1. kolo - Tipnete si, kolik měří pasáž Géčka? 153, 522 m

2. kolo - Tipnete si, jak vysoká je budova Géčka v jejím nejvyšším bodě? 11,98 m 

3. kolo - Tipnete si, kolik měří budova Géčka po jejím obvodu? 527,426 m

4. kolo - Tipnete si, kolik v Géčku pracuje lidí? 147

2. Aneta Veselková

3. Andrea Onderčinová

Všem výhercům
moc gratulujeme!

1. Jarm

ila Pustelníková

V době uzávěrky 
magazínu ještě 

neproběhlo předání 
ceny a ověření výherní 

účtenky. Všichni výherci 
budou uveřejněni na 

našich webových 
stránkách do
19. září 2023.



Připravujeme

PODZIM V GÉČKU

Halloween – tvoření se ZŠ
Opět tvoříme se školami! Letos nás čekají podzimní dýně!
Přihlaste svou třídu do 25. 9. 2023 na e-mailu:
katerina.kuskova@reflecta.cz 
Hlasování o nejkrásnější dýni proběhne na naší pasáži. 
Vítězné třídy získají vstupné na představení Divadla loutek 
Ostrava.

Géčko slaví 5. narozeniny! Při nákupu nad 
2000 Kč v Hypermarketu Globus Ostrava získáte 
dárkový poukaz Géčko v hodnotě 100 Kč pro 
nákup v obchodech Géčka. Poukaz si vyzvedněte 
v informačním stánku hypermarketu Globus po 
předložení kuponu na účtence k nákupu. Akce platí 
od 14. 10. do 15. 10. 2023 nebo do vydání zásob.

Malý mástršéf
sobota 14. října od 14.00

Na třech stanovištích si nejmenší návštěvníci našeho centra 
vyzkouší péct pizzu, ozdobí si cupcake a smotají si možná 
své první sushi sami vlastníma rukama. Certifikát Malý 
mástršéf a odměnu získají za splnění všech úkolů.

Můžete se také těšit na autogramiádu Terezy Hybšové – 
finalistky soutěže MasterChef Česko 2022. Společně s ní 
si i dospělí návštěvníci mohou vyzkoušet ozdobu cupcaků. 
Restaurace Guty si pro Vás připravila workshop tvorby 
letních závitků.

HERNÍ ZÓNA HARRY POTTER
sobota 18. a neděle 19. listopadu

Velká herní zóna, tvořivé dílny i fotostěna pro všechny 
milovníky čar a kouzel. Géčko se na celý víkend
promění v Bradavice pro malé kouzelníky.

Rozdáváme 100 tisíc
sobota 14. a neděle 15. října

Strašfuňák a Funilka
Strašfuňák s Funilkou si pro Vás připravili nové pohádky. Kdy 
je u nás uvidíte? Všechny termíny zjistíte na straně 9 v rámci 
rozhovoru s našimi loutkovými kamarády.

Za nákup
v Hypermarketu
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Bylo vaření vždy vaším snem, za kterým jste si 
šla? 
Úplně to sen nebyl, spíše jsem to brala auto-
maticky. Vždy jsem mamce a babičce v kuchy-
ni pomáhala. Ve 12 letech jsem se rozhodla 
přestat jíst maso, a tak jsem začala objevovat 
vaření, když jsem si pro sebe připravovala vege- 
tariánské pokrmy.

Zřejmě tedy i ve Vašem případě, jako u většiny 
dětí, Vás přivedla k vaření nejbližší rodina? 
Ano, přivedly mne k němu mamka s babičkou, 
ale spíše jsem přišla já za nimi. První jídlo, které 
jsem udělala sama a byla na něj pyšná, byl 
dort pro mamku, který jsme upekly společně 
s mladší sestrou. Zničily jsme asi půlku kuchy-
ně, ale dort se povedl. Mamka to pak rozhlásila 
svým kolegyňkám v práci, a tak jsem si začala 
na gymplu přivydělávat pečením dortů pro děti. 
Po nějaké době jsem na to přestala mít trpěli-
vost. 

V tu dobu jste asi netušila, že se jednou stanete 
finalistkou MasterChef Česko 2022. Do soutěže 
jste se přihlásila sama?
Ani tak nějak nevím, jak jsem se tam objevila. 
A pak jsem tam najednou byla, řekla jsem si, 
tak teda dobrý, když vypadnu, tak vypadnu. Ve 
výsledku je to totiž asi úplně jedno. Nechtěla 
jsem však vypadnout na špatném jídle, to byl 
můj jediný cíl. Rozhodně jsem tam nešla s tím, 
že budu ve finále, nebo že to jdu vyhrát.
Přihlásila jsem se sama, akorát na předchozí 
ročník (který se vysílal během covidu). V té 
době jsem si pořídila domů televizi, do té doby 
jsem ji neměla, a zrovna na MasterChefa běže-
la reklama. Vyplnila jsem přihlášku a odeslala ji. 
Ozvali se mi až o dva roky později. V tu chvíli 
jsem měla před státnicemi, a dvě práce, takže 
jsem tam vlastně ani nechtěla jít. Produkce mě 
přemluvila, a tak jsem souhlasila. 

Zákazníky by určitě zajímalo, jak takové 
natáčení kulinářské soutěže probíhá, můžete 
nám něco prozradit?
V televizi to trvá hodinu, a vypadá to, že si to 

…když hvězdy stoupají vzhůru!!! 
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Tereza Hybšová (*2.5.1996 v Ostravě) se 
stala finalistkou soutěže MasterChef 
Česko 2022.
Původně vystudovala anglistiku, věno-
vala se překladům a editacím různých 
odborných i laických textů. 
Volný čas ráda tráví s přáteli, s rodi-
nou, s dobrou knihou, na horách nebo 
v přírodě. A samozřejmě v kuchyni. Jak 
sama o sobě říká: „ Jsem dost svéhlavý 
samorost a nesnáším, když mě někdo 
do něčeho tlačí. Také nesnesu stereo- 
typ. Mé životní hrdinky jsou moje máma 
s babičkou. Miluju psy, moře, černý hu-
mor, sarkasmus a kafe po ránu. “
V současnosti se živí převážně vařením, 
ale zadní vrátka si nechává pootevřené.
Nejen o natáčení kulinářské soutěže 
a vaření, jsme se rozpovídali v našem 
rozhovoru.        Zdroj: TV Nova

Tereza HYBŠOVÁ
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odvaříme, a jdeme domů, ale tak to není. Ve 
skutečnosti má celý natáčecí den skoro 14 ho-
din. Strašně dlouho trvá, než se všechno nachy-
stá, následují kostýmy a make-up, a potom jsou 
samozřejmě pauzy mezi zadáním a vařením, 
kdy se chodí do zpovědnice, aby byly odpově-
di autentické. Vaření na čas je opravdu reálné, 
a do toho s námi dělají rozhovory, takže je to 

celkem náročné. Je to ale reality show, takže je 
potřeba, aby dějová linka nebyla plochá, a oni 
nás přesně uměli dostat stavu pod tlakem. 

Změnilo se pro Vás účastí v soutěži hodně?
Po soutěži jsem si uvědomila, že je Ostrava 
opravdu malá. Během vysílání to pro mne bylo 
náročné, ačkoli působím jako extrovert, jsem 
spíše introvert. Chvíli jsem i nechtěla chodit 
mezi lidi. Takže jsem čekala, že ta popularita 
vydrží maximálně dva měsíce po soutěži, ale 
stává se do dneška, že mne na ulici poznávají. 
Primárně se změnilo to, že mne poslední rok živí 
vaření. Na druhou stranu to vše beru s klidem, 
protože si uvědomuji, že se to může velmi rych-
le změnit. Nemyslím si, že mi soutěž změnila 
život, protože je to o tom, jak se k tomu člověk 
postaví. Pokud jde někdo do televize a myslí si, 
že potom nebude muset dělat nic a vše k němu 
přijde samo, tak to opravdu nefunguje. Musíte 
na sobě pořád makat a zasloužit si to. Snažím 
se stále vzdělávat a někam to posouvat. 

Jakou kuchyni vaříte nejraději? A naopak, které 
se zcela vyhýbáte?
Přiznám se, že nyní, jak žiju sama, tak si moc 
nevařím. Pro jednoho se vaří špatně. Když už 
vařím, tak velmi lehká jídla. Jsou také večery, 
kdy si ohřeju vídeňské párky a jsem naprosto 

Tereza HYBŠOVÁ
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KULAJDA OD TERKY
Ingredience (na dvě porce):
• 2 vejce
• 100g sušených nebo 5 středně velkých 

čerstvých hub
• 6 větších brambor
• 200g smetany ke šlehání
• 100g zakysané smetany
• 70g másla
• 500ml vývar zeleninový
• 1 lžíce hladké mouky
• Hrst čerstvého kopru
• 2-3 lžíce cukru
• Vinný ocet
• Sůl, pepř

1. Pokud máme sušené houby, namočíme si je 
do horké vody a necháme změknout. Pokud 
používáme houby čerstvé, nakrájíme si je na 
menší kousky a opečeme je v pánvi na troše 
másla.

2. V hrnci si zpěníme zhruba lžíci - cca 20g – 
másla, přidáme lžíci mouky a vytvoříme si 
jí šku. Zalijeme vývarem, promícháme, aby 
se netvořili hrudky, a přidáme oloupané 
brambory nakrájené na kostky. Přivedeme 
k varu a necháme na mírném plameni vařit.

3. Když jsou brambory téměř měkké, přidáme 
houby. Pokud jsme používali houby sušené, 
přidáme je i s vodou, ve které byly naložené. 

4. Opět provaříme, přidáme smetanu, sůl, pepř, 
cukr a ocet podle chuti. Nakonec vmícháme 
nasekaný čerstvý kopr, zakysanou smetanu 
a zbylé máslo.

5. Podáváme buď se ztraceným vejcem nebo 
s vejcem uvařeným 
ve skořápce na 
hniličku, které 
si rozkrojíme 
na půl.
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spokojená. Pro rodinu a přátelé nejraději vařím 
středozemní kuchyni, těstoviny, mořské plody 
a podobně. Vyhýbám se vnitřnostem. Uvařím 
to, ale jenom pokud bych musela. 

A co nejraději jíte Vy sama? 
Když někam jedu, tak ráda zkouším lokální 
kuchyni. Nejoblíbenější jídlo asi nemám. Já se 
totiž bojím si vybrat. Měla bych pocit, že o něco 
přicházím. A když mi něco zachutná, tak to jím 
furt dokola, dokud se toho nepřejím. Loni jsem 
měla období kulajdy, kdy jsem měsíc v kuse, 
třikrát týdně, jedla kulajdu. Jsem hodně na 
polívky.

Na jakých projektech nyní pracujete? Věnu-
jete se vaření na plný úvazek, nebo máte ještě 
i původní práci?
Mám vystudované překladatelství, ale tomu 
se teď nevěnuji. Nyní mám rozjeté kurzy vaření 
v Praze a nově budou i v Kopřivnici. Doufám, že 
se rozjede i catering. Nemám ráda rutinní práci, 
takže jsem ráda, že to je pokaždé něco jiného. 
A dále vařím tam, kde si mě pozvou. Nechci se 

uvázat k jednomu podniku a sklouznout k ru-
tině. Zároveň si uvědomuji, že to teď stojí hodně 
na nálepce té „Terky z MasterChefa“, a může 
to v budoucnosti rychle skončit. Snažím se 
nyní poohlédnout i po nějaké bokovce, ideálně 
v marketingu nebo v něčem podobném, co by 
se dalo skloubit s vařením, kterého se nechci 
vzdát. Zadní vrátka jsou supr věc.

Plánujete zůstat ve vaší rodné Ostravě? Netáh-
ne vás více příležitostí do hlavního města?
Neumím si představit život v Praze. Ostrava 
má velké mezery v gastronomii, a je pravda, že 
jsme tady ještě celkem pozadu. Ale mám toto 
místo velice ráda. U mě je také velmi pravděpo-
dobné, že někam vycestuju. Jsem velice mobil-
ní. Ostrava je pro mě však základna.

S nadcházejícím podzimem přichází i s ním spo-
jené typické potraviny a chutě. Doporučíte našim 
zákazníkům, čím lze nyní obohatit jídelníček? 
Podělíte se s námi o nějaký Váš tajný recept? 
Člověk by měl naslouchat svému tělu, a podle 
toho by se i v ročních obdobích měla přizpůso-
bit také strava. V létě jíme lehké věci, a na 
podzim se člověk potřebuje už zachumlat a jíst 
teplé a výživné jídlo – já si dávám různé polévky, 
sytá jídla, dýně, švestky, houby, kořenovou 
zeleninu, skořici, badyán. Zkuste se vždy dívat 
na suroviny, které vám nabízí ta daná sezóna. 
A dáme recept na kulajdu?:D 

Vždy se v našich rozhovorech ptáme – jaký 
máte vztah k nakupování? 
Podle mě jsem v tomhle nejhorší žena na světě! 
Nesnáším nakupování. Moji mamku třeba na-
kupování strašně baví, takže byl vždy velký 
problém, když jsme šly spolu nakupovat. Já 
jsem přesně ten typ člověka, který ví přesně 
pro co jde, a nezdržuje se ani o minutu dýl. 
Znervózňuje mě zkoušet si věci v kabinkách. 
Většinou nakupuji online, nebo jdu cíleně za 
něčím. Co se týče nakupování jídla, to mi ne-
vadí, ale jdu buď brzo ráno, nebo pozdě večer, 
kdy už tam není tolik lidí.

Co byste popřála našemu nákupnímu centru 
k 5. narozeninám?
Ještě čtyřikrát tolik! Ať se daří! A ať k vám 
zákazníci stále dál chodí!
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MÁTE UŽ SVÉ 
PŘEDPLATNÉ 

2023/2024?

O P E R A  •  Č I N O H R A  •  B A L E T  •  M U Z I K Á L

www.ndm.cz

Foto Martin Popelář

HC RT TORAX PORUBA
a rekonstrukce RT TORAX ARENY
Hokejisté HC RT TORAX Poruba zahájili závěrečnou část přípra-
vy před další prvoligovou sezonou. Bohužel však ne ve své do-
movské RT TORAX ARENĚ, ale v nedalekých Kravařích, kde Klub 
bude mít své domácí zázemí minimálně do konce listopadu 
2023.
RT TORAX ARENA prochází rozsáhlou rekonstrukcí, při které do-
jde k výměně zastaralého chladicího systému a kompletní re-
konstrukce strojovny a ledové plochy. Budou instalovány nové 
pružné mantinely a vysoké plexiskla, v ochozech tribun dojde 
k výměně všech sedaček za nové polstrované, a to i na tribuně 
“C“. Dále pak dojde k rekonstrukci šaten a zázemí klubu.
Celá tato rekonstrukce je v režií SMO a přinese potřebnou 
modernizaci areálu a zajištění větší bezpečnosti jak pro hráče, 
tak i pro diváky. SMO za tuto rozsáhlou rekonstrukci, kterou 
v příštím roce projde druhou etapou děkujeme.
“A“ mužstvo v rámci přípravy odehrálo ve Vítkovické Ostravar 
Aréně tradiční 11. ročník turnaje “O Pohár RT TORAX“ na kterém 
obsadilo druhé místo, když ve finále prohráli s Prostějovem 
2:3. Další přípravné utkání se již odehrávají v BULY ARENĚ 
v Kravařích a těšíme se na první domácí utkání v sobotu 16. 9. 
na které zveme všechny naše fanoušky.
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Davide, povíte zákazníkům, jak a kdy se Váš 
klučičí sen stal skutečností a založil jste si 
vlastní loutkové divadlo?
První vlastní loutkové divadlo jsem si založil, 
když mi bylo 10 let. Byl jsem tehdy ještě 
sám a jezdil jsem - tedy spíše chodil - po 
havířovských knihovnách a školkách. Bylo to 
až neuvěřitelné. Usínal jsem s představami, 
které se na druhý den splnily. V 15 letech pak 
přišel první amatérský soubor SuVel (odvozeno 
ze dvou příjmení Suchánek a Velčovský), který 
jsme založili s kamarádem. Moc rád na tu dobu 
vzpomínám a nejen na to hezké, ale také i na 
ty nezdary, které mě posunuly dál. Pak přišla 
studia a tím utichla na několik let i má tvor-
ba. Stále jsem ale v hlavě bloumal a rozmýšlel 
o snech… no a na podzim 2016 se stal zázrak! 
Společně s Katkou Svobodovou jsme rozjeli, 
tentokrát úplně naplno, projekt Loutkový svět, 
který jsem připravoval už od roku 2011. Víte, 
sám bych to ale nedokázal. Měl jsem štěstí na 
lidi, kteří mi fandili, moc pomohli a hlavně mi 
důvěřovali, což je v této době obrovská vzá-
cnost. Moc si jich za to vážím, ale jelikož jich 
je mnoho, tak jsem je uveřejnil na našem webu 
loutkovysvet.cz.
 
Vyrábíte si loutky i kulisy sami? Jak dlouho 
trvala výroba loutek Strašfuňáka a Funilky?
"I nouze naučila Dalibora housti", a to je vlast-
ně můj případ. Můj dědeček Pepík mě naučil, že 
se dá i z obyčejného papíru vyčarovat cokoliv, 
a tak jsem se vlastně vše, co z loutkařiny umím, 
učil sám metodou pokus omyl a tím, že jsem se 
nebál výzev. Loutky a kulisy si tedy vyrábíme 
s Kačkou sami, protože každý do toho dáme 
něco ze sebe. Každá věc je vyrobená s velkou 
pečlivostí, láskou a trpělivostí. Snažíme se, aby 

Strašfuňák 
a Funilka
Naše loutkové kamarády již dobře znáte. Ale 
víte, jak dlouho se takové loutky vyrábí? Kde 
se vzala jejich jména? A jak vzniklo Divadlo 
Loutkový svět? V rozhovoru jsem se ptali 
loutkoherců Davida Velčovského a Kateřiny 
Svobodové. 

...ze zákulisí Géčka

vše vypadalo hezky a aby iluze byla co nej- 
dokonalejší. 
Loutky typu muppet (termín pro loutky s ote-
vírací pusou mouth-pusa a puppet-loutka), což 
Strašfuňák s Funilkou jsou, trvají vyrobit každý 
přibližně 100 hodin, což jsou více než 2 týdny 
práce (nemluvím tady ale o vlastním nápadu, 
ten se rodí i déle). V současnosti mi pod rukama 
vznikají nové a vylepšené verze, které budou 
obohacené o další mimiku tváře. A v premiéře 
je diváci uvidí právě u Vás v Géčku.

Jak Strašfuňák s Funilkou ke svým jménům 
přišli?
Všechno má svůj vývoj, dokonce i jméno 
Strašfuňáka. První jeho jméno bylo Fašfuňák 
Strašidlák (2009-2014) a ten název se mi ob-
jevil ve snu. Trochu to ale evokovalo období II. 
světové války, tak jsem přemýšlel nad změnou 
- vznikl Strašfuňák. A mladší Funilka? Ta se 
k němu zkrátka hodila. Přemýšleli jsme i nad 
klasickými jmény, ale nešlo to vůbec k sobě. 
Tahle varianta je prostě ta správná. 

Neděle 24. září
Strašfuňákovo EKO hraní

Neděle 29. října
Strašfuňákův podzimní 
příběh

Neděle 26. listopadu
Strašfuňákova
mňamka
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ACYLPYRIN, AUTOŠKOLA, BANDA, BARVA, BŘEČŤAN, 

BUBLANINA, CTITELKA, ČINČILA, DEVIZA, DOTEK, 

DVOJICE, EMANCIPACE, FLAŠKA, GLAZURA, GRIMASA, 

HRANA, CHRUP, KAMENOLOM, KOMPAS, KUKAČKA, 

LETÁK, LETENKA, MALBA, ODLET, PALBA, PERLEŤ, 

PODPIS, PRUŽINA, SEKRETÁŘKA, SVĚTADÍL, VĚTEV

Soutěžte s námi!
Vyluštěte citát amerického filozofa 
Ralpha Waldo Emersona
Napište nám do 31. 10. 2023 na e-mail 
ncgeckoostrava@reflecta.cz znění tajenky. 
Ve středu 1. 11. 2023 slosujeme 5 výherců 
o dárkové poukazy centra v hodnotě 1000 Kč!

S daty je nakládáno v souladu s GDPR. 
Zapojením do soutěže souhlasíte se zasíláním 
newsletteru NC Géčko na Váš e-mail.

Katko, kdo vymýšlí témata příběhů? Snažíte 
se, aby pohádky také vzdělávaly? Pro jak 
velké děti hrajete svá představení?
Témata hledáme s Davidem společně, ale 
většinou navazují na období nebo nám přišla 
vhodná z edukačního hlediska. Inspirovali jsme 
se u Cimrmanů a přizpůsobili jsme si jejich léty 
prověřený model, tzn. začínáme edukační částí 
na určité téma (např. zdraví, jaro, ekologie 
apod.) a na to pak navazuje vlastní pohádka. 
Díky tomuto modelu jsou naše vystoupení vždy 
i vzdělávací. Snažíme se dětem připomenout 
i původní (nejen české) tradice a souvislosti. 
Primárně se ale vždy snažíme diváky pobavit! 
A protože víme, že s dětmi přichází na před-
stavení i rodiče či prarodiče, vkládáme do 
našich vystoupení tu a tam humor určený právě 
i pro dospělé. 

Připravujete také workshopy?
Snažíme se přizpůsobit nabídku požadavkům 
veřejnosti a workshopy jsou tedy naší nejčas- 
tější doplňkovou činností k představením. Work-

shopy mohou mít různou podobu, ale nejčastěji 
tvoříme loutky (plošné papírové nebo ponož-
kové). Děti jsou většinou inspirovány předchozí 
pohádkou a moc rády si pak loutky samy vy-
robí, aby si pak doma mohly hrát vlastní před-
stavení. Nádherné je, když nám pak rodiče 
pošlou fotku nebo video z “domácího před-
stavení”, které si pak společně doma dotvořili 
třeba z velké krabice…a to je ta pravá radost! 

Géčko slaví 5. narozeniny, co by popřáli 
Strašfuňák s Funilkou našemu nákupnímu 
centru?
Všem přejeme hlavně zdraví, mnoho rados-
ti a spokojenosti všem zaměstnancům, kteří 
Géčko tvoří! To oni pak svojí energií a nápady 
přilákají spokojené malé i velké zákazníky. Pře-
jeme Vám, ať jste nadále prostorem, kam bu-
dou lidé chodit nejen rádi nakupovat, ale kde 
najdou prostor pro zábavu a inspiraci! 

Celý rozhovor v nezkrácené verzi naleznete na 
BLOGU GÉČKA, na našem webu.

Velká soutěž k 5. narozeninám Géčka
Luštěte a vyhrajte dárkový poukaz v hodnotě 1000 Kč!

N A N M A A P A L I Č N I Č L

I L I E O B K K O M P A S Š Í

R O T K C L B A N D A A E D D

Y K O Á E A O S V A K L É H A

P Š O T S P P N N N Ť R B R T

L O I E D A C I E E Ž Č U A Ě

Y T E L H K N T C M A Z E K V

C U D R T A E I Ž N A D U Ř S

A A A E L L E G Ž L A K Ý Á B

D N L B V E R C G U A M S T A

A D U Ě P I N J I Č R I E E K

O B T E M U Z N K J P P E R Š

J E L A A V R A B D O T E K A

V E S P Š Í D H O E N V V E L

R A Ť E L R E P C O C E D S F

.

,

Výherci z letního čísla: Zdeněk Oprchal, Dagmar 
Klabanová, Eva Laholová



Géčko dětem

Najdi schované předměty:

DĚTSKÝ SVĚT
Bazének 

pro 
nejmenší

1-6 let

Hřiště
3 - 13 let

Mašinka
1 - 6 let

Dětský
koutek

4 - 12 let

Kids 
zone
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Historie značky

přičemž od roku 2019 

nejaktivněji spolupra- 

cuje s Nadačním fon-

dem Kapka naděje, do 

kterého díky sbírkovým 

kampaním přispěla 2 mil-

iony korun. 

Bambule podporuje zábavní průmysl 

ještě více od roku 2022, kdy po-

prvé uspořádala vlastní Festi-

val Bambule pro rodiny s dětmi. 

Nejdůležitějším zákazníkům, tedy 

dětem, tak organizuje den plný her, 

vystoupení nejznámějších dětských hvězd, 

a spoustu naučné zábavy. Ročně tak branami fes-

tivalu projde až 7 000 lidí. 

Hračkářství Bambule je největším prodejcem 

hraček na českém trhu. Jeho historie sahá až 

do roku 1993, přičemž v podobě, ve které známe 

Bambuli dnes, můžeme hovořit o roce 2015, kdy se 

majitelem stal Petr Homolka. 

Hračkářství Bambule disponuje 32 kamennými 

prodejnami a e-shopem, který od roku 2014 

roste každým dnem. Aktuálně si zákazník může 

na e-shopu vybrat z 20 000 hraček, příslušenství 

a her, které mu dorazí domů do druhého dne, nebo 

si je může vyzvednout na prodejně do 30 minut od 

objednání. 

Od roku 2018 je součástí Bambule také věrnost-

ní program, díky kterému jeho členové získávají 

spoustu výhod jako speciální nabídky, klubové 

ceny či dukátky za každý uskutečněný nákup, 

které lze uplatnit při dalším nákupu. Díky věrnos-

tnímu programu tak Bambule povyrostla zase 

o kousek výš. 

Kromě kamenných prodejen a e-shopu, Bambule 

podporuje také franšízu Bambule Partner. Tato síť 

aktuálně padesáti hračkáren, umožňuje zákaz- 

níkům nakupovat i v menších městech, a zároveň 

podporuje maloobchodníky napříč celou repub-

likou. 

Bambule se také zapojuje do různých charita-

tivních projektů jako je Zdravotní klaun, nadace 

Adra, centrum Locika, spolek PROTEBE apod., 
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...ze zákulisí Géčka

že v průběhu mých 24 let u Globusu jsem si 
prošel prací nebo vedením většiny oddělení.

Jak hodnotíte současný stav hypermarketu 
a jaké změny plánujete?

Globus Ostrava je moderní velkoformátový hy-
permarket, který svou prostorností a širokým 
sortimentem nabízí zákazníkům pohodlný 
a klidný nákup. Od konkurence nás odlišují 
zejména naše vlastní výroby a jejich čerst-
vost. A když říkáme výroby, tak opravdu výroby 
myslíme. Když říkáme naše, tak myslíme přímo 
v našem hypermarketu v Ostravě. V řeznictví 
každý den bourají čerstvé maso od tuzem-
ských dodavatelů a podle tradičních postupů 
z něj na místě připravují i uzeniny a další masné 
výrobky. Ještě za tmy zadělávají naši pekaři 
první těsto, počkají až vykyne, a pak teprve 
pečou, a tento proces zopakují několikrát za 
den. Kuchaři v restauraci pro vás po celý den 
vaří jídla od základu, podle tradičních receptů 
a z kvalitních surovin. Prodejní prostředí pro 
naše zákazníky se snažíme vylepšovat neu-
stále. Z těch větších bych rád zmínil projekty 
spojené s ekologií, například instalaci nového 
úspornějšího osvětlení nebo vybudování velké 
fotovoltaické elektrárny na střeše našeho hy-
permarketu. 

Jaké projekty Vás v nejbližší době čekají?

 Čeká nás již aktuálně probíhající rekon-
strukce a modernizace mycí linky a na začátku 
příštího roku pak přestavba pultů v úseků ryb 
a sýrů. V Globusu se snažíme neustále pořádat 
množství akcí a soutěží o hodnotné a zajímavé 
ceny. Zároveň zapojujeme partnery, se kterými 
v rámci spolupráce připravujeme benefity či 
dárky za nákup, aby si naši zákazníci z hyper-
marketu Globus odnesli vždy něco navíc.

Společně s Géčkem tvoříte již pět let místo, 
kde si zákazníci vyřeší veškeré nákupy pod 
jednou střechou. Vidíte to jako výhodu opro-
ti jiným hypermarketům Globus?

Určitě to výhodou je. Ačkoliv nabízíme našim 
zákazníkům v Globusu široký sortiment zboží 
od elektra, přes drogerii až po čerstvé a kva- 
litní potraviny, vítáme také to, že si dle svých 
preferencí mohou koupit i další produkty svých 
oblíbených značek ve specializovaných prodej-
nách. Přítomnost Géčka rozšiřuje nabídku 
zákazníkům a společně jsme atraktivnějším 
nákupním centrem, kde nakoupí vše na jed-
nom místě.

Co osobního nám o sobě prozradíte?

Jmenuji se Martin Šimeček, žiji v Háji ve Slezs-
ku, mám manželku a dvě děti. V mládí jsem 
se věnoval skautingu. K mým zálibám patří 
sport obecně – hlavně fotbal, rád cestuji po 
cizích zemích, navštěvuji nevšední destinace 
a poznávám jiné kultury.

V pozici ředitele hypermarketu Globus 
Ostrava jste krátce. Můžete nám prozradit 
něco o své profesní dráze a zkušenostech, 
které vás na ni přivedly?

Celý svůj profesní život se věnuji práci v obcho-
dě. Začínal jsem v roce 1991 v centru Ostravy 
jako prodavač elektroniky, následující rok už 
jsem vedl novou prodejnu Opavě. V roce 1999 
se měl otvírat hypermarket Globus v Opavě. 
Velmi se mi líbil koncept i atmosféra hyper-
marketu Globus v Brně (první otevřený hyper-
market v ČR) a přihlásil jsem se do výběrového 
řízení. Od roku 1999 jsem pracoval jako ve-
doucí elektra v Globusu v Opavě a následně 
od roku 2001 jako zástupce ředitele. Dá se říct, 

...ze zákulisí Géčka

ROZHOVOR
s novým ředitelem 
Globusu Ostrava
Martinem Šimečkem
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MAKOVÉ LÍVANCE S
POVIDLY, VANILKOVOU
POLEVOU A ZMRZLINOU

PERNÍČKOVÉ LÍVANCE
S POVIDLY A ŠLEHAČKOU

DĚTSKÉ LÍVANCE S
NUTELLOU,
BANÁNEM,

ŠLEHAČKOU A
LENTILKAMI

KAKAO

PLANEO.CZ

Více o prodejně 
naleznete zde

Doprava  
až domů 

Splátky 
s 0% 

navýšením

VYZVEDNUTÍ ZBOŽÍ
DO 30 MINUT

30
MINUT

Vyzvednutí 
zboží  

do 30 minut

U NÁS NAKOUPÍTE
ELEKTRO S RADOSTÍ
≫  ŠIROKÝ SORTIMENT ZBOŽÍ
≫  ODBORNÉ PORADENSTVÍ

Prodloužení 
záruky o další 

3 roky

MÁME ZNAČKY,
KTERÉ ŠKOLÁCI MILUJÍ

www.sportisimo.czwww.sportisimo.cz







Láska k přírodě 
mi dává sílu 
pro budoucnost

GREEN

IDEAS
Skvělé nápady 
přímo z přírody

Moje dm-app
dm.cz
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HOMESHARING
Co to je a pro koho to je?

čas, který mohou věnovat péči o své další 
děti.

Takže se jedná o hlídání dětí s autismem? 
Jak je to časově náročné?
V podstatě by se to takto dalo zjednodušeně 
říct. Kolik času hostitel s dítětem bude trávit, 
vždy záleží na domluvě konkrétní rodiny 
a hostitele. Někomu vyhovuje 1 den v týd-
nu na dvě hodiny, jiná rodina preferuje tře-
ba celý den jednou za 14 dní. Máme i rodiny, 
které si k sobě našly cestu a dítě si berou 
třeba i na víkend. Opravdu je to individuální. 
„Do homesharingu jsme se přihlásili s cílem 
někomu pomoci. S dítětem se vídáme už sko-
ro dva roky a už bych to nenazval jako home-
sharing. Prostě se stali součástí naší rodiny“, 
říkají hostitelé. 

Může být hostitel někdo, kdo nemá 
s autismem žádné zkušenosti? A jak se 
vlastně stát hostitelem?
Ano, hostitel může být i někdo, kdo se s au-
tismem doposud nesetkal. Ale nemůže to být 
úplně každý, člověk pro roli hostitele musí 

Kláro, prozraďte nám, prosím, co se skrývá 
pod názvem homesharing? Pro koho je 
určený?
Homesharing je v česku stále novinkou, 
takže chápu, že stejně jako Vy i čtenáři mo-
hou tápat. Jedná se o komunitní formu pod-
pory, která směřuje jak na děti s autismem, 
tak na jejich rodiče. Jde o více či méně pravi-
delné odlehčení rodinám s dětmi s autis-
mem. Péče o tyto děti je náročná a vyžaduje 
mnoho ener- gie a času. Díky tomu, že hos-
titelé přebírají na určitou dobu péči o dítě, 
poskytují tak rodičům prostor pro odpočinek, 
nabrání ener- gie do dalších dní nebo také 

Sdílení péče, sdílení domova, sdílení času… 

Pojem autismus neboli porucha auti-

stického spektra jste jistě už slyšeli. 

Jedná se o neurovývojovou poruchu, 

kdy dochází ke změnám v mozku během 

jeho vývoje. Lidé s autismem mají od-

lišné vnímání, myšlení a chování. V so-

ciálních dovednostech se často potýka-

jí se specifickými potížemi.

Podporujeme 
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splňovat určité podmínky. Musí být určitě pl-
noletý, trestně bezúhonný a zdravý, tělesně 
i psychicky. Pokud má takový člověk navíc 
volný čas a cítí potřebu se o něj podělit je 
to skvělý kandidát do role hostitele. Nejjed-
nodušší cesta je vyplnit přihlášku na našem 
webu www.mikasazs.cz/aktivita/homeshar-
ing/. My se na základě vyplněné přihlášky 
se zájemci spojíme a celý průběh jim vy-
světlíme. „Homesharing je geniální nápad, 
jak mohu pomoci někomu, kdo to potřebu-
je. Mé vlastní děti jsou již velké a příliš mě 
nepotřebují. Ráda nabízím svůj volný čas 
někomu dalšímu. Když jsem s dítětem, mám 
z toho dobrý pocit. Není potřeba nic speciál-
ního, jde vlastně jen o čas. Homesharing mi 
dal možnost srovnat si v životě moje hodnoty 
a mnohé jsem přehodnotila“, říká hostitelka. 

Jak je Homesharing potřebný pro rodiny 
a děti tušíme. Ale co to dá, hostiteli?
Každému něco jiného! Někdo říká, že našel 
smysluplné využití volného času. Někdo si 
kompletně přehodnotí své životní priority 

a dívá se na svět jinak. Máme i hostitele, kteří 
se zapojili jako pár a s úsměvem říkají, že do 
toho šli, aby předešli manželské krizi. Musím 
říct, že vypadají, že jsou se svým rozhod-
nutím velmi spokojeni. Hostitelé si také rozvíjí 
schopnost porozumění, tolerance, vytrvalos-
ti a odolnosti a zároveň se jim otevírá cesta 
k novým kontaktům a přátelstvím. 
„Je to přínos pro celou naši rodinu. I pro mé 
syny, kteří už odcházejí z domova, taková 
příprava, že všech no nebude vždy jen růžové, 
že se musí přizpůsobit některým věcem a že 
musí překonávat překážky.“ „Vrátilo nás to 
zpět do našich mladých let“, říká hostitelka.

Klára Mantičová
PR & Marketing

Mikasa z.s.

Celý rozhovor
v nezkrácené 

verzi naleznete 
na BLOGU GÉČKA 

na našem webu.
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ROZDÁVÁME
100 000 Kč
14.–15. října 2023

Za nákup
v Hypermarketu

Host
TEREZA 

HYBŠOVÁ

Poukaz si vyzvedněte v informačním stánku hypermarketu Globus po předložení kuponu 
na účtence k nákupu. Akce platí od 14. 10. do 15. 10. 2023 nebo do vydání zásob.

Při nákupu nad 2 000 Kč
v Hypermarketu Globus Ostrava
získáte dárkový poukaz Géčko
v hodnotě 100 Kč pro nákup
v obchodech Géčka.

MALÝ MÁSTRŠÉF
Sobota 14. října od 14.00

3 stanoviště pro děti – pizza, sushi a dezert  •  Dárek pro každého malého mástršéfa
Narozeninový cupcake od Terky  •  Soutěže o ceny  •  Autogramiáda Terezy Hybšové 
Interaktivní workshop: příprava letních závitků v GUTY


